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Beantwoording schriftelijke vraag 

Onderwerp: Tennisvelden verplaatsing naar Dieprijt 

Van: College van burgemeester en wethouders 

Portefeuillehouder: S.P.G. Kox 

Datum B&W besluit: 27 mei 2025 

Betreft: Beantwoording schriftelijke vraag 

Zaaknummer: Z25000937 

Vraag: 
 
Vanuit inwoners / omgeving komen er vanuit meerdere zijden geluiden dat er een ‘deal’ is over de 
verplaatsing van de tennisvelden, en daarbij horende faciliteiten aan de Mortel, naar het sportpark 
De Dieprijt. Er wordt gesproken over nieuwe tennisbanen, padelbanen en daaraan gekoppelde 
faciliteiten op de Dieprijt 
 
Antwoord 
Op 10 december 2025 heeft uw raad het raadsbesluit inzake de Bestuursopdracht 
Combinatiekansen aangenomen. Onderdeel van deze bestuursopdracht is het project 
Combinatiekansen Buitensportvoorzieningen waarbij de volgende sportverenigingen worden 
meegenomen: 

- Atletiekvereniging DES 
- Hockeyclub Eersel 
- Voetbalclub E.F.C. 
- Toer- en Wielerclub de Contente 
- Tennis- en padelvereniging Eresloch 

Met al deze betrokken partijen zijn individuele gesprekken gevoerd en worden gezamenlijke 
bijeenkomsten gepland. Een en ander resulteert in een ruimtelijke functioneel Programma van 
Eisen met globale raming.  
 
 

1. Kloppen deze geluiden betreft een gemaakte afspraak over de verplaatsing van de 
tennisvelden? 

Antwoord 
Er zijn geen afspraken gemaakt over de verplaatsing van de tennisvelden. 
 
 

2.  Voert het college gesprekken met betrokken partijen van de sportverenigingen over 
een mogelijke verplaatsing van de tennisvelden? 

Antwoord 
Er vinden periodieke gesprekken plaats met de buitensportverenigingen. Bij verschillende 
buitensportverenigingen spelen ontwikkelingen (natuurlijke momenten onderhoud, 
renovatieplannen, uitbreidingswensen etc.). Met TV Eresloch is in deze gesprekken naar voren 
gekomen dat de vereniging op de huidige locatie aan de Mortel uit haar jas is gegroeid. Er is een 
wachtlijst voor nieuwe leden. Ook moet worden ingeloot voor deelname aan competities en kan er 
slechts gelimiteerd gebruik worden gemaakt van de (padel)banen.  
 
In lijn met de Bestuursopdracht Combinatiekansen en het onderdeel Combinatiekansen 
Buitensportverenigingen van de kern Eersel heeft een eerste gesprek plaatsgevonden over 
mogelijke combinatiekansen op sportpark De Dieprijt. Deze combinatiekansen kunnen bijdragen 
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aan de oplossing van de eerdergenoemde problematiek en toekomstperspectief bieden voor TV 
Eresloch.   

 
 

3. Is er een visie c.q. planvorming opgesteld over een dergelijke verplaatsing naar en/of 
inrichting van nieuwe tennisfaciliteiten (in de breedste zin) naar de Dieprijt? 

Antwoord 
In het coalitieakkoord is het volgende opgenomen:  
 

 Sportparken, scholen, zwembad, speeltuinen in woonwijken en gemeenschapshuizen zijn 
plaatsen waar onze dorpelingen elkaar ontmoeten. Waar initiatieven ontstaan en worden 
gerealiseerd. Waar mensen kunnen meedoen. Kortom, deze faciliteiten beschouwen wij als 
‘ankerplaatsen’ voor de dorpen. 

  

 “Wij gaan sportparken, scholen, zwembad, speeltuinen in woonwijken en 
gemeenschapshuizen nog meer in hun kracht als sociale ontmoetingsplaats zetten. Waar 
mogelijk combineren we (deze) faciliteiten, zodat ‘jong en oud’ elkaar onderling meer 
ontmoeten, faciliteiten volop worden benut en onnodige leegstand wordt voorkomen.”   

 
Uw raad heeft op 10 december 2024 ingestemd met de Bestuursopdracht Combinatiekansen met 
een onderdeel Combinatiekansen Buitensportvoorzieningen.  
 
Behoudens het coalitieakkoord en hierboven genoemde bestuursopdracht is er geen visie, ook is er 
geen plan. Met een ruimtelijke functioneel Programma van Eisen en een globale raming kunnen er 
concrete plannen worden opgesteld en gerealiseerd.     
 
 

4. Zo ja, wanneer wordt de gemeenteraad geïnformeerd over deze planvorming? 
Antwoord 
Op dit moment wordt het besluit van uw raad van 10 december 2024 uitgevoerd.  
 
Met de Raadsinformatiebrief van 7 mei jl. bent u geïnformeerd over de bestuurlijke planning van de 
Bestuursopdracht Combinatiekansen. In de bestuursopdracht staat dat het college in deze 
raadsperiode terug dient te komen met een voorstel.  
Gelet op de complexiteit en de samenwerking met verschillende partijen wordt gestreefd naar 
behandeling in de raadsvergadering van 27 januari 2026.    

 
 

5. Bij een eventuele verplaatsing van de tennisvelden, wat gebeurt er met de 
naastgelegen sporthal met jumpXL en padel faciliteiten? Worden er ook gesprekken 
gevoerd met deze eigenaar? 

Antwoord 
De naastgelegen sporthal is in gebruik als indoor trampoline park en indoor padel. De exploitant 
heeft nog een erfpacht overeenkomst met recht van opstal met de gemeente die loopt tot en met 
september 2035. De exploitant heeft aangegeven ondanks de ontwikkelingen rondom de 
combinatiekansen en een mogelijk vertrek van de tennisvereniging naar Sportpark De Dieprijt ook 
na 2035 geïnteresseerd te zijn in het voortzetten van deze overeenkomst.   
 
 

6. Bij een eventuele verplaatsing, waarvoor zou de huidige ruimte voor de sportvelden 
worden gebruikt? 

Antwoord 
Onderdeel van de Bestuursopdracht Combinatiekansen is ook het project “Vrijkomende locaties”. Er 
wordt een ontwerp gemaakt voor de vrijkomende locaties met een globale raming. Woningbouw 
kan hier onderdeel van uitmaken.  


